
11 november 2011/fk 
 
Kennemer Wijn- en BierGilde 
De voornaamste zaken uit de bestuursvergadering van 8 november 2011 
 
Aanwezig: Peter Wester, Frans Koopman, Alex van der Plas, Kier Heeck, Jan Snip, John Tuip 
Gasten: Michel Jeursen, Ron Visser 

 
Peter heet Michel welkom met het oog op de evaluatie van de open dag en de barzaken, en Ron als 
beoogd opvolger van Frans.  
Laatst genoemde meldt ontvangst van de suggestie deel te nemen aan de uitwisseling met Klatovy. 
De suggestie gaat richting leden; het bestuur voelt niet voor de tocht daarheen. Omgekeerd zijn 
buitenlandse gasten welkom voor een bezoek aan ons onderkomen.  
Er zijn geen gegadigden voor de FAWBG-vergadering van 26 oktober in Geldermalsen. Frans stuurt 
bericht van verhindering. 
Proeven met de neus gaat komende vrijdag niet door. Peter kijkt of hij een Brodeluxe-demo kan geven 
als alternatief. 
 
De open dag kan geslaagd worden genoemd. Opmerkingen: 
- kunnen we de bieren volgende keer goedkoper inkopen (Bier & Co, direct van SNAB, Duitse 
bokbieren rechtstreeks?) 
- Jan: eigen (rogge)bok ontwikkelen en presenteren als tegenwicht voor Ezelenbock. Laten brouwen? 
- opruimen de dag erna (beter) organiseren 
- vis blijven roken, broodjes kaas gratis blijven serveren? 
- Frans: buren inschakelen vanwege extra binnenruimte en om toenemende drukte op te vangen? Of 
de grenzen van ons eigen terrein verleggen? Overkapping terras. 
- glazenuitgifte aan de poort; turven, dan weet je hoeveel bezoekers er zijn geweest  
- Michel neemt de cijfers van de omzet door aan de hand van zijn overzicht. Waar laten we de 
opbrengst op he einde van de open dag? Verdelen over bestuursleden ter spreiding van het risico. 
 
Kier roemt de viering van het 30-jarig bestaan en signaleert een bescheiden belangstelling voor soep 
en appels. De bostelbroden van Herman Schoone smaakten prima. Vaste bostelafnemer Paul Grinwis 
moet in elk geval gekend worden in het feit dat de bakker plannen heeft met ons brouwrestant. 
Volgend jaar op 14 december vieren we het formele 30-jarige bestaan. 
 
De brouwcursus telt 12 aanmeldingen en is daarmee volgeboekt. Frans stuurt Peter de lijst met 
aanmelders. 
 
Radio Beverwijk geeft het KWBG de kans op een zaterdagmorgen te komen praten over de 
activiteiten. Peter en Kier zijn bereid daar een uurtje in te steken; Peter neemt contact op. 
 
Sponsor Bakker Assurantiën heeft nog geen invulling gegeven aan het verzoek een keer op excursie 
te kunnen komen met een groep. We wachten af. 
 
De TC meldt de stand en gang van diverse zaken: 
- zeildoek voor podium moet nog knap worden opgeborgen. Jan vraagt de leverancier of hij er 
bezwaar tegen heeft als sponsor vermeld te worden op onze site en informeert tussen neus en lippen 
door hoe het doek het beste kan worden weggeborgen. 
- de maïschketel is klaar: afpersproef. Nu het elektriek nog 
- de rvs-wasbak is klaar en kan worden gemonteerd 
- de schrootmolen staat in de wacht. Afbouw kan vertraging oplopen omdat Jan er vanwege zijn fysiek 
binnenkort een paar dagen tussenuit is. 
- de monitor in de sociale ruimte is ge/verplaatst.  
- nieuwe buitenlamp is geplaatst (Peter Tambach) maar werkt niet 
- John wil drukbegrenzers voor vaten (1.7 bar) 
- Jan heeft de afzuiger gerepareerd/gereviseerd. 
- Frans: volgende week dinsdag vindt taxatie plaats voor verzekering brouwinstallatie. 
 
Michel oppert het gebruik van een pinpas om financieel sneller uit de voeten te kunnen, maar hij kan 
leven met het voorstel van Alex om hem regelmatig van een voorschot te voorzien. 



De barcommissie heeft in principe niets van doen met thema-avonden. Organisatoren moeten zelf het 
nodige regelen! 
Kennelijk is het nog niet iedereen duidelijk dat thee- en handdoeken op zijn tijd mee naar huis moeten 
voor een wasbeurt. In dit verband stemt men min of meer in met het idee om Paul vd Berg als 
clubhuismeester aan te stellen. Hoewel: dan ruimen ‘ze’ helemaal nix meer op!? 
De brouwformulieren maken duidelijk wie nalatig is geweest in de behandeling van de spullen. De 
formulieren komen op de site. Kwestie van ter plekke ‘inkloppen’ en versturen naar onder meer de TC. 
Dat kan Peter organiseren. 
Er is nog niet verder geïnformeerd naar de klimaatkasten. Ze worden afsluitbaar, net als een andere 
afsluitbare kast van de bc. In 1 koelkast kunnen wat biertjes komen te staan voor tussendoorgebruik. 
John meldt nog dat de geknikte gasslangen zijn vervangen door soepeler exemplaren. 
 
Als lid van de webcommissie meldt Peter dat commissies nu kunnen inloggen, dat de aanmelding 
voor de brouwcursus is geregeld, dat het smoelenboek gezicht krijgt (afgezien van wie niet in beeld 
wil), en dat er in december en januari automatisch een herinnering wordt gestuurd naar de leden die 
hun contributie voor 2012 nog niet hebben betaald. Frans attendeert de leden daar een dezer dagen 
op. Voor Brodeluxe on line ten slotte kunnen gebruikers voortaan hun eigen password gebruiken.  
 
Rondvraag: 
- Peter: mogen we op de volgtende vergadering een voorstel verwachten mbt de klimaatkasten? 
- Peter: komt volgende vergadering met een voorstel voor het jaarprogramma. Frans mailt leden de 
vraag of ze nog ideeën hebben. 
- we gaan bekijken hoe het bevalt: Paul vd Berg als huismeester. Hij moet dan wel over een sleutel 
beschikken. 
    
 


